
(6)Back Plate

ASSEMBLY INSTRUCTION

ATTENTION:

fixture installation must be done by licensed electrician.

shut off power supply at fuse or circuit breaker.

use only the specified bulbs and do not exceed the maximum wattage.

BEFORE YOU INSTALL:

1. Check the fixture frame for any physical damage

2. Check all parts and crystals to ensure they are not damaged or missing

3. Test all sockets with a bulb for conductivity before “dressing” the fixture

4. If there is any problem, please do not install the fixture, please contact the

vendor and solve the problem first.

CAUTION:

Apply sillcone caulking  around  the  back of the canopy and the wall surface to  prevent

water from seeping into outlet box.

1. Remove the screw (7) and then take out the back plate (6).
2. Take out the mounting plate (1) from the back plate (6).
3. Fix the mounting plate (1) to the junction box (2) with  mounting  screw (3).
4. Connect  the wire by wire connector (4) [Note: Connect the black wire to black (Live), the white
wire to white (Neutral), and the ground wire to the ground post. Please pay attention to avoid the
wires from being exposed and please turn off the power while wiring.
5. Fix the back plate (6) to the mounting plate (1) by using the  screw (7) .
6. Check the lamp working by turning on the power, and then turn off the power.
7. Installation is complete, turn on the power.
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(6)Plaque arrière

INSTRUCTIONS DE MONTAGE

ATTENTION:

L'installation de l'appareil doit être effectuée par un électricien agréé.

Couper l'alimentation au fusible ou au disjoncteur.

Utilisez uniquement les ampoules spécifiées et ne dépassez pas la puissance maximale.

AVANT D'INSTALLER:

1. Vérifiez que le cadre du luminaire ne présente aucun dommage physique

2. Vérifiez toutes les pièces et le diffuseur (couvert) pour vous assurer qu'ils ne sont ni

endommagés ni manquants

3. En cas de problème, n'installez pas le luminaire, contacter le détaillant/vendeur.

MISE EN GARDE :

Appliquer du calfeutrant à base de silicone autour du luminaire et de la surface du mur

pour empêcher l'eau de s'infiltrer dans la boîte de jonctions.

1. Retirer la vis (7) puis retirez la plaque arrière (6).
2.Retirez la plaque de montage (1) de la plaque arrière (6).
3. Fixez la plaque de montage (1) à la boîte de jonction (2) à l'aide de la vis de montage (3).
4. Branchez les fils à l’aide des connecteurs à fils (4) [Remarque: branchez le fil noir avec le fil noir
(alimentation), le fil blanc avec le fil à blanc (neutre) et connecter le fil de mise à terre à la vis au
fond de la boite de jonction. Veuillez à ce que les fils ne soient pas exposés/dénudés et couper le
courant pendant le câblage.
5. Fixez la plaque arrière (6) à la plaque de montage (1) à l'aide de la vis (7).
6. Vérifiez que la lampe fonctionne en allumant l'appareil, puis éteignez-le.
7. L'installation est terminée, allumez l'appareil.
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